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ΘΕΜΑ: ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ ΣΤΟ 4o ΘΕΡΙΝΟ ΣΧΟΛΕΙΟ ΑΘΛΗΤΙΚΩΝ ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

 Το Διοικητικό Συμβούλιο, έπειτα από την πρόσκληση του ΠΣΑΤ
(Α.Π.1767/5-9-17), εγκρίνει ομόφωνα τη συμμετοχή της Προέδρου

στην έναρξη και τις εργασίες του 4ου Θερινού Σχολείου Αθλητικών
Συντακτών, που διοργανώνει ο Σύνδεσμος από τις 6 έως τις 8
Οκτωβρίου  2017,  στις  εγκαταστάσεις  της  Διεθνούς  Ολυμπιακής
Ακαδημίας στην Αρχαία Ολυμπία.

 

ΘΕΜΑ: ΕΚΔΗΛΩΣΗ ΠΡΟΒΟΛΗΣ ΠΑΞΩΝ ΥΠΟ ΤΗΝ ΑΙΓΙΔΑ ΕΣΗΕΑ

Το Διοικητικό Συμβούλιο, έπειτα από την επιστολή του Δήμου
Παξών (Α.Π.1810/13-9-17), εγκρίνει ομόφωνα η εκδήλωση προβολής
του νησιού, στις 7 και 8/10/2017, η οποία θα καλυφθεί από την
ΕΡΤ, το ΑΜΠΕ και άλλα ΜΜΕ, όπως τεθεί υπό την αιγίδα της
ΕΣΗΕΑ, που θα εκπροσωπηθεί από την Β’ Αντιπρόεδρο κ. Άρια
Αγάτσα.

 

ΘΕΜΑ: ΕΝΑΡΞΗ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑΣ ΓΙΑ ΤΗ ΧΟΡΗΓΗΣΗ ΤΩΝ ΥΠΟΤΡΟΦΙΩΝ ΤΟΥ
ΚΛΗΡΟΔΟΤΗΜΑΤΟΣ ΓΕΡΑΣΙΜΟΥ ΛΥΧΝΟΥ

Το  Διοικητικό  Συμβούλιο  εγκρίνει  ομόφωνα  την  έναρξη  της
διαδικασίας  για  τη  χορήγηση  πέντε  (5)  υποτροφιών  του
Κληροδοτήματος  Γεράσιμου  Λύχνου,  σε  φοιτητές  Ανωτάτων

https://www.esiea.gr/synedriasi-dioikitikoy-symvoylioy-1819-9-17/
https://www.esiea.gr/synedriasi-dioikitikoy-symvoylioy-1819-9-17/


Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων του εξωτερικού, για το Ακαδημαϊκό έτος
2017 – 2018, σύμφωνα με την επισυναπτόμενη προκήρυξη.

 

ΘΕΜΑ: ΑΙΤΗΜΑ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ ΜΕΛΩΝ ΝΑ ΠΑΡΑΣΤΟΥΝ ΣΕ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ
ΤΟΥ Δ.Σ.

Το Διοικητικό Συμβούλιο, έπειτα από την επιστολή του κ. Γ.
Μαμουζέλου  και  άλλων  μελών  της  ΕΣΗΕΑ,  οι  οποίοι  έχουν
δημιουργήσει άτυπη ομάδα με την ονομασία «Πρωτοβουλία για τον
ΕΔΟΕΑΠ»  και  έχουν  καταθέσει  σχετικό  «σχέδιο  λύσης»
(Α.Π.1850/18-9-17),  αποδέχεται  ομοφώνως  το  αίτημά  τους  να
παραστούν σε συνεδρίαση του συμβουλίου για να εκφράσουν τις
θέσεις τους.

Η γραμματεία της Ενώσεως έχει ήδη προσπαθήσει ανεπιτυχώς να
επικοινωνήσει  τηλεφωνικά  μαζί  τους  (πριν  την  έναρξη  της
συνεδρίασης και κατά τη διάρκεια αυτής) για να τους ενημερώσει
να  παραστούν  στη  σημερινή  συνεδρίαση.  Η  προσπάθεια  θα
συνεχιστεί ώστε τα μέλη της άτυπης ομάδας να παραστούν εφόσον
το επιθυμούν στην επόμενη συνεδρίαση του συμβουλίου.

 


